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ORSZÁGGYŰLÉSI KFPVISELŐ
Fidesz- Magyar Polgári Szövetsé g

Balogh József

Dr. Katona Béla
az Országgyűlés Elnöke
részére Írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

„Milyen feltételek teljesülése esetén hozhatnak kereskedelmi forgalomba az őstermeló'k
tojást, illetve vágott baromfit? ”

címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez.

Tisztelt Miniszter Úr !

Országgyű lési egyéni választókerületem területén számos baromfitartó család él, akik tojást,
illetve saját vágásból származó húsféleségeket kívánnának értékesíteni . Az ő ügyükben
fordulok kérdéssel Miniszter úrhoz .

Kérdezem Miniszter urat :
Milyen feltételek teljesülése esetén hozhatnak kereskedelmi forgalomba az őstermelők
tojást, illetve vágott baromfit ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . november 3 .

Ba ogh József
országgyűlési képviselő
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